
Antwoord op vraag:  17 
Indiener:   Ton Vogels LR&D66 
Onderwerp:   Heffing gemeentelijke belastingen 
D.D.:    25-3-2019 
 
Inwoners hebben ons geattendeerd op het onderstaande. 
Onlangs zijn de aanslagen gemeentelijke belasting vastgesteld en door inwoners ontvangen. 
Daaruit blijkt dat: 
- het waterschap AA en MAAS int de watersysteemheffingen voor het lopende jaar 2019 
- de gemeente GB heft de onroerend zaak belasting voor het lopende jaar 2019 
- de gemeente GB heft de rioolheffing, de afvalstoffenheffing en de hondenbelasting achteraf  
  voor het gehele jaar 2018 
- de gemeente GB brengt het ledigen van de diftar container per lediging in 2018 achteraf in 
  2019 in rekening 
 
Conclusie: de gemeente ligt een jaar achter met de rioolheffing en de afvalstoffenheffing. 
Een gemeente die financieel toch al niet zo ruim in het jasje zit zou dit niet moeten doen. Los 
nog van dat een dergelijke belastinginning voor de inwoners onduidelijk en niet inzichtelijk is 
en bij verhuizing leidt tot een achteraf inning als verrassing. 
 
Vragen: 
 
1. klopt deze conclusie, en zo ja waarom is (in het verleden?) voor deze werkwijze 

gekozen? 
 
Antwoord: 
Reden waarom is gekozen voor een afrekening achteraf: 

- Je hoeft niet te werken met voorschotten. Dus de burger weet bij het opleggen van de 
aanslag waar hij aan toe is en komt niet voor verrassingen te staan. 

- Je hoeft geen verhuizingen bij te houden want je legt achteraf de daadwerkelijke tijd 
dat iemand op een adres gewoond heeft op.  

- Omdat je niet met voorschotten werkt, hoef je ook geen afrekening te maken en ook 
geen extra aanslagen op te leggen bij verhuizingen. Dus uiteindelijk is het aantal 
aanslagbiljetten minder en dus goedkoper. Een voorschot is een apart aanslagbiljet. 
Dus iedereen krijgt dan een brief met een voorschot en een brief met een afrekening. 
Kosten dus een stuk hoger.  

- Wij rekenden in het verleden elk half jaar af. De BSOB doet dit jaarlijks. Het is dus 
wel zo dat iemand die in februari verhuisd buiten de gemeente Gemert-Bakel het jaar 
erop nog een aanslag afval kan krijgen van Gemert. Het is echter wel zo, dat als hij 
verhuisd binnen het gebied van het waterschap, hij van de BSOB sowieso een 
aanslag krijgt. De maanden dat hij in Gemert heeft gewoond worden genoemd bij de 
afrekening afval. Het zal in die gevallen dan ook niet storend zijn voor de burger.  

Wij kunnen ons niet heugen dat er ooit een andere werkwijze is geweest m.b.t. 
achterafoplegging. 
 

2. hoe doen andere gemeenten dit? 
 
Antwoord: 
Binnen BSOB zijn Gemert-Bakel en Laarbeek de enige gemeenten die op deze manier 
werken. 
 

 


